
 
GRUNDEJERFORENINGEN HJORTESPRINGPARKEN 

 
 

30.6.2015 
 
 
Referat af: 
Bestyrelsesmøde 44/3 mandag d. 29. juni 2015 kl. 19.30 i hus nr. 38 
 
Til stede: Poul Dahl  Formand  (14) 

Knud Erik Madsen Næstformand (45) 
Leif Larsen  Kasserer  (21) 

 Janne Bay   Bestyrelsesmedlem (38) 
Kim Goderum Bestyrelsesmedlem (26) 

 Tom Sund  Suppleant  (23) 
Karin Eriksen Suppleant  (40) 

 
DAGSORDEN: 
 
Punkt 1: Godkendelse af referat. 
 
Punkt 2: Meddelelser fra formanden. 
Hus nr. 33 er solgt pr. 1/9-2015.  
 
Punkt 3: Henvendelser fra medlemmerne. 
Ingen. 
 
Punkt 4: Meddelelser fra udvalgene. 
 
Teknisk udvalg: 
Bestyrelsen har ikke hørt fra kommunen (trods mange rykkere) om status på vej området 
fra Hjortespringparken 60 til Byskovvej. Bestyrelsen vil rykke for svar endnu en gang. 
 
Store skilte ang. Nabohjælp er bestilt. Der vil blive placeret et i hver ende af vejen. 
 
Varmeudvalget: 
Intet. 
 
Grønt udvalg: 
Tom (23) er fortsat i løbende dialog med de forskellige beboere i Bakkedragets villaby ang. 
nye hække. Der er gode chancer for, at en af de 4 hække bliver udskiftet i år. Betalingen 
vil blive delt ligeligt. 
 
Den gartner der vedligeholder fælles-fællesarealerne har eftersået græs på den gamle 
bålplads. Græsset har ikke fået fat, hvorfor vi vil henvende os til gartneren igen, for at få 
færdiggjort området. 



 
Info udvalg: 
Intet. 
 
Materieludvalg: 
Intet 
 
Festudvalg: 
Der er planlagt sommerfest lørdag d. 22. august. 
 
Der er planlagt bestyrelsesfest lørdag d. 5. september. 
 
Velkomstudvalg: 
Intet. 
 
Legpladsudvalg: 
Udvalget har repareret/fjernet de legeredskaber, som fik anmærkninger i 
legepladskonsulentens rapport. 
 
Bestyrelsen har været i kontakt med vores forsikringsselskab ang. evt. dækning ved 
ulykker på legepladsen. De skriver til os, at hvis bestyrelsen kan holdes ansvarlig for 
skaden vil forsikringen dække. Men de antager også, at vi kun monterer godkendte 
legeredskaber og at montering er godkendt, samt at redskaberne er vedligeholdt. 
 
Punkt 5: Økonomi. 
Leif gennemgik foreningsregnskab og varmeregnskab pr. dags dato. Dette gav ikke 
anledning til yderligere kommentarer. Der er 6 huse der er foran med betalinger og 1 hus 
der er 3 måneder bagud, der er sendt flere rykkere. Der er et hus, der mangler at betale 
restvarmebidrag (efter regnskabsafslutningen), der er sendt rykker.  
 
Punkt 6: Eventuelt 
Intet. 

 
 

Mødet sluttede kl. 21.30 
 
 
 

Bestyrelsen 


